



Le français suit

Canada's Nuclear Energy Sector: Where to from here?

Dear Friend of the Public Policy Forum,

I'm pleased to share with you a new Public Policy Forum report: [Canada's Nuclear Energy Sector: Where to from here?](#)

In 2013, the Forum convened diverse stakeholders for a frank discussion about the future of [Canada's nuclear energy sector](#). Through expert workshops in Saskatoon and Toronto, and an Executive Summit in Ottawa, we explored some of the most pressing long-term issues facing the industry. This final report synthesizes the results of these meetings, and summarizes the overall findings of our project.

The objective of the sessions was to strengthen the engagement of Canada's nuclear energy industries as they contemplate an uncertain future. The project identified some critical challenges that need to be addressed to make the sector more competitive and resilient, along with important opportunities. The report concludes with suggestions for the development of a long-term strategy.

I wish to thank our project sponsors and partners: the [Power Workers' Union](#), the [Canadian Nuclear Association](#), the [Canadian Nuclear Safety Commission](#), [Ontario Power Generation](#), and the [Society of Energy Professionals](#). I also wish to thank all the individuals and organizations who participated in the dialogues. Finally, thanks to [Cavendish Nuclear](#) and the [British High Commission in Ottawa](#) for their support of the Executive Summit reception.

I trust that you will find the report both informative and useful.

With thanks and best wishes,

Sincerely,

David Mitchell
President and CEO
Public Policy Forum

Le secteur de l'énergie nucléaire au Canada : où allons-nous?

Cher/chère ami/e du Forum des politiques publiques,

Je suis heureux de partager avec vous un nouveau rapport du Forum des politiques publiques : [Le secteur de l'énergie nucléaire au Canada : où allons-nous ?](#)

En 2013, le Forum a réuni divers intervenants pour une discussion franche sur [l'avenir de l'énergie nucléaire au Canada](#). Par le biais de deux ateliers-experts à Saskatoon et à Toronto, et d'un Sommet exécutif à Ottawa, nous avons exploré les questions à long terme les plus pressantes auxquelles fait face l'industrie. Ce rapport final représente une synthèse des résultats de ces réunions, et résume les conclusions générales de notre projet.

L'objectif de ces séances était de renforcer l'engagement des industries de l'énergie nucléaire au Canada alors qu'elles envisagent un avenir incertain. Le projet a identifié quelques défis cruciaux qui doivent être adressés afin de rendre le secteur plus compétitif et résilient, ainsi que des possibilités prometteuses. Le rapport conclut avec des suggestions pour l'élaboration d'une stratégie à long terme.

Je tiens à remercier nos commanditaires et partenaires du projet : [l'Union des travailleurs de l'électricité](#), [l'Association nucléaire canadienne](#), la [Commission canadienne de sûreté nucléaire](#), [Ontario Power Generation](#), et la [Society of Energy Professionals](#) . Je tiens également à remercier toutes les personnes et organisations qui ont participé aux dialogues. Enfin, merci à [Cavendish Nuclear](#) et le [Haut-commissariat du Royaume-Uni à Ottawa](#) pour leur soutien de la réception lors du Sommet exécutif.

J'espère que vous trouverez le rapport à la fois informatif et utile.

Avec nos remerciements et meilleurs vœux,

Cordialement,

David Mitchell
Président-directeur général
Forum des politiques publiques

With thanks to our project sponsors / Nous remercions nos partenaires :



Ottawa Office
1405 - 130, rue Albert Street
Ottawa ON Canada K1P 5G4
Tel/Tél: 613.238.7160

Toronto Office
MaRS Discovery District
ppforum.ca | forumpp.ca